
 
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Τετάρτη, 27 Νοεμβρίου 2024  

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία, 
Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κο 
Χατζηδάκη Κωνσταντίνο, 
 

Θέμα: «Ανάγκη ενίσχυσης των ΚΔΑΠ ΜΕΑ και εξασφάλιση ένταξης 
κάθε παιδιού με αναπηρία σε αυτά» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Τα Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης Παιδιών με Αναπηρία (ΚΔΑΠ ΜΕΑ) 
προσφέρουν πολύτιμες υπηρεσίες ως προς την καθημερινή δημιουργική 
απασχόληση των παιδιών μέσω προγραμμάτων έκφρασης και ψυχαγωγίας, 
άσκησης λόγου, ανάπτυξης ατομικών και κοινωνικών δεξιοτήτων, άθλησης και 
σωματικής αγωγής. Ταυτόχρονα, αποσκοπούν στη συμμετοχή των παιδιών σε 
προγράμματα προ-επαγγελματικής εκπαίδευσης και κατάρτισης, καθώς και 
στην  παροχή υποστηρικτικών υπηρεσιών προς τα ίδια και το οικογενειακό και 
συγγενικό τους περιβάλλον.   

Τα ΚΔΑΠ ΜΕΑ έχουν καταφέρει να ενισχύσουν ουσιαστικά την 
κοινωνικοποίηση των παιδιών με αναπηρίες. Να τα βγάλουν από τα σπίτια 
τους και να βελτιώσουν την καθημερινότητα χιλιάδων οικογενειών. Η αξία των 
εν λόγω δομών είναι αδιαμφισβήτητη και η Πολιτεία οφείλει να τις στηρίζει. Το 
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κόστος ίδρυσης και λειτουργίας ΚΔΑΠ ΜΕΑ είναι υψηλό, λαμβάνοντας υπόψιν 
τις ειδικές υποδομές και το εξειδικευμένο προσωπικό που απασχολούν.  

Κυρίοι Υπουργοί, 

Επειδή η Πολιτεία οφείλει να στηρίζει τα ΚΔΑΠ ΜΕΑ, δομές που προσφέρουν 
σημαντικές κοινωνικές υπηρεσίες σε οικογένειες και ευπαθείς ομάδες, 

Επειδή τα ΚΔΑΠ ΜΕΑ είναι η μόνη διέξοδος για τα παιδιά αυτά, καθώς 
συμβάλλουν στην αξιοπρεπή ποιότητα ζωής τους και την κοινωνικοποίησή τους, 
 
Επειδή η καθημερινότητα των οικογενειών δεν πρέπει να εξαρτάται από 
πρόχειρες κοινωνικές πολιτικές, 
 

Ερωτάσθε 

1. Πότε προβλέπεται να αποδοθούν τα οφειλόμενα ποσά στα ΚΔΑΠ ΜΕΑ; 
Σε ποιες ενέργειες θα προβούν τα αρμόδια Υπουργεία ώστε να 
καταβληθούν το συντομότερο δυνατόν οι οφειλές αυτές; 
 

2. Πόσα voucher για ΚΔΑΠ ΜΕΑ διατέθηκαν για το έτος 2024-2025 μέσω 
του προγράμματος «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή 
τους στην προσχολική εκπαίδευση καθώς και για τη πρόσβαση παιδιών 
σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες 
δημιουργικής απασχόλησης»; Πόσα από τα voucher αυτά δόθηκαν σε 
δικαιούχους; Υπήρξαν αναξιοποίητα voucher; Σε τέτοια περίπτωση, πώς 
προβλέπει το Υπουργείο να αξιοποιήσει το αδιάθετο ποσό που αφορά 
σε αυτά; Προβλέπεται να δοθεί προς ενίσχυση στα ΚΔΑΠ ΜΕΑ, και αν 
ναι, με ποιο τρόπο; 
 

3. Προβλέπεται, λαμβάνοντας υπόψιν το υψηλό κόστος λειτουργίας των 
ΚΔΑΠ ΜΕΑ, επανεκτίμηση της αξίας των voucher; 
 
 

4. Υπάρχουν δικαιούχοι που ενώ έλαβαν το voucher, έμειναν εκτός δομών 
λόγω έλλειψης διαθέσιμων θέσεων στις υπάρχουσες δομές;  
 

5. Ποιες λύσεις προκρίνει το υπουργείο ώστε κανένα παιδί με αναπηρία να 
μην μείνει εκτός ΚΔΑΠ ΜΕΑ; 

Η ερωτώσα βουλευτής  

     Καζάνη Αικατερίνη  




